
R O M Â N I A
JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN
    CONSILIUL JUDEŢEAN

P  ROCES–VERBAL  
încheiat astăzi 30.11.2010, ora 12,00  în cadrul şedinţei  ordinare a 

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN

          Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Sorin Frunzăverde:  

Doamnă consilier, domnilor consilieri,  
Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 28 de consilieri judeţeni.   
Lipsesc motivat domnul consilier Radomir Nicolae şi domnul consilier Başag Viorel.
Se supune la vot motivarea domnilor consilieri Radomir Nicolae şi Başag Viorel.  Se aprobă în

unanimitate.
Şedinţa a fost  convocată  prin Dispoziţia nr.603/23.11.2010, comunicată  domnilor  consilieri  în

scris prin adresa nr.IV/13386/23.11.2010, potrivit art.94 alin.1 din Legea nr.215/2001 a administraţiei
publice  locale,  republicată,  cu  modificările  şi  completările  ulterioare,  invitaţilor  prin  adresa
nr.I/13324/23.11.2010 şi  s-a adus la cunoştinţa locuitorilor prin publicare în Ziarul  „Jurnal de Caraş-
Severin” din data de 25.11.2010.

Participă de drept domnul Ion Imbrescu secretarul judeţului.
Participă  ca  invitaţi:  domnul  senator  Bălan  Gheorghe  Pavel,  reprezentanţi  ai  instituţiilor

subordonate  Consiliului  Judeţean,  precum şi  reprezentanţi  ai  aparatului  de  specialitate  al  Consiliului
Judeţean Caraş-Severin.

Din partea mass-mediei participă reprezentanţi ai Ziarului “Jurnal de Caraş-Severin”,  „BANAT
TV”, „Radio Reşiţa”, Săptămânalul „Prisma”, Publicaţia „Argument”, TVR Timişoara. 

Ordinea de zi a fost anunţată şi publicată în presă.
Ordinea de zi este următoarea:
1.Proiect de hotărâre privind rectificarea  bugetului propriu al Consiliului Judeţean Caraş-Severin,

pe anul 2010.
2.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean  nr.12/25.02.2010 privind

aprobarea bugetului de venituri  şi  cheltuieli,  pe anul 2010, a instituţiilor şi  serviciilor publice de sub
autoritatea Consiliului Judeţean sau finanţate de către acesta, cu modificările şi completările  ulterioare.

3.Proiect de hotărâre  privind rectificarea  pe unităţi administrativ-teritoriale a cotei de 22% din
cotele defalcate din impozitul pe venit pentru susţinerea programelor de dezvoltare locală şi a  proiectelor
de infrastructură care necesită cofinanţare locală, pe anul 2010.
 4.Proiect de  hotărâre privind defalcarea sumei de 745.800 lei prevăzută  în bugetul propriu al
Consiliului Judeţean Caraş-Severin  la Cap.67-„ Cultură, recreere şi religie”, pe domenii de intervenţie
(finanţare ), pe anul 2010.

5.Proiect  de  hotărâre   privind  aprobarea  prelungirii  perioadei  de  trageri  din  finanţarea
rambursabilă internă contractată conform Hotărârii Consiliului Judeţean nr.172/2005 privind aprobarea
contractării unui împrumut în cuantum de 62.100.000 RON pentru finalizarea unor obiective de investiţii
ale Consiliului Judeţean Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.

6.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin nr.95/2010,
privind aprobarea organigramei şi statelor de funcţii ale aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean
Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.
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7.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statelor de funcţii ale Direcţiei Generale
de Asistenţă  Socială  şi  Protecţia  Copilului  Caraş-Severin ca  urmare  a  reorganizării  potrivit  Hotărârii
Guvernului nr.967/2010.

8.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin nr.97/2010
privind aprobarea organigramei şi a statelor de funcţii ale Direcţiei de Administrare a Domeniului Public
şi Privat a Judeţului Caraş-Severin, cu modificările ulterioare. 

9.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  rezultatului  final  al  concursului  de  proiecte  de
management, a Proiectului de management câştigător şi a duratei pentru care se va încheia Contractul de
management la  Biblioteca  Judeţeană  ”Paul Iorgovici”. 

10.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  rezultatului  final  al  concursului  de  proiecte  de
management, a Proiectului de management câştigător şi a duratei pentru care se va încheia Contractul de
management la Muzeul Banatului Montan. 

11.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  rezultatului  final  al  concursului  de  proiecte  de
management, a Proiectului de management câştigător şi a duratei pentru care se va încheia Contractul de
management la Muzeul Judeţean de Etnografie şi al Regimentului de Graniţă Caransebeş.

12.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  rezultatului  final  al  concursului  de  proiecte  de
management, a Proiectului de management câştigător şi a duratei pentru care se va încheia Contractul de
management la Centrul Judeţean pentru Conservarea şi Promovarea Culturii Tradiţionale Caraş-Severin. 

13.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  rezultatului  final  al  concursului  de  proiecte  de
management, a Proiectului de management câştigător şi a duratei pentru care se va încheia Contractul de
management la Şcoala Populară de Arte şi Meserii Ion Românu. 
 14.Informare cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-Severin la vizita
de lucru ce a avut loc la Vrsac, Republica Serbia, în data de 25.10.2010.

15. Întrebări. Interpelări
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Înainte  de  a  începe  şedinţa  ordinară  propriu-zisă  a

Consiliului Judeţean pe luna noiembrie, vreau să vă informez că pe 29 şi 30 noiembrie au fost recepţionaţi
în Caraş-Severin, circa 137 de kilometri de drum naţional reabilitat pe zona Oraviţa - Bozovici, drumul
58B,  pe 58A Soceni  -  Lugoj  şi  pe 57 Moldova Veche-Radimna,  drumuri  care au fost  obiectul  unor
serioase discuţii în acest an. Pot să vă spun că ieri într-o discuţie la Guvern, cu primul ministru şi cu
transporturile,  se va termina DN 6, la sfârşitul anului viitor,  în sensul că  se va realiza şi  ocolirea la
Domaşnea şi încep lucrările în primăvară la centura Caransebeşului. Sunt lucrări care vor continua, cu
alte  cuvinte şi  care de asemenea au suscitat  o serie de afirmaţii  mai  mult  sau mai  puţin hazardante.
Finanţăm în continuare aceste lucrări ca şi continuarea reabilitărilor pe 57 şi pe 58A în această zonă,
Moldova Nouă - Oraviţa - Bozovici. 

Pentru  ordinea  de  zi  vă  propun să  introducem două  noi  puncte  şi  să  eliminăm un punct.  Să
introducem  „Proiectul  de  hotărâre  privind  modificarea  Hotărârii  nr.96/2010  privind  aprobarea
organigramei  şi  a  statelor de funcţii  ale Direcţiei  de Evidenţă  a  Persoanelor Judeţului  Caraş-Severin,
completată şi modificată” şi „Proiectul de hotărâre privind acordarea titlului de „Cetăţean de Onoare al
judeţului  Caraş-Severin”  domnului  Ioan  Schuster”,  cel  care  a  fondat  şcoala  de  înot  reşiţeană  şi  a
contribuit  determinant  la  crearea  şcolii  de  înot  româneşti,  un  om  care  binemerită  din  plin  această
recunoştinţă. Să eliminăm de pe ordinea de zi proiectul de hotărâre de la punctul 7 „Proiect de hotărâre
privind aprobarea organigramei şi  a  statelor de funcţii  ale Direcţiei  Generale de Asistenţă  Socială  şi
Protecţia Copilului Caraş-Severin ca urmare a reorganizării potrivit Hotărârii Guvernului nr.967/2010”,
pentru că  există  o serie de înţelegeri între noi  şi  Ministerul  Muncii,  în legătură  cu abordarea acestei
reorganizări. Dacă sunteţi de acord? Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă în unanimitate.

Pentru primul punct al ordinii de zi, domnul secretar Ion Imbrescu ai cuvântul.
Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Mulţumesc. Dacă vis-à-vis de  procesul-verbal care

există în mapă din 26.10.2010 sunt amendamente sau observaţii, obiecţii? Nu sunt. 
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Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Se  aprobă  în  unanimitate.  Mulţumesc,  domnule
preşedinte.

*
Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume:
1.Proiect de hotărâre privind rectificarea  bugetului propriu al Consiliului Judeţean Caraş-Severin,

pe anul 2010.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Iniţial  am  transmis  doamnei  consilier  şi  domnilor

consilieri, o modificare a bugetului propriu cu o sumă de circa 5 de  miliarde lei vechi. Între timp, pe baza
unei hotărâri de guvern care a apărut în monitorul oficial, ieri, această rectificare se cifrează la circa 17
miliarde  de  lei,  ea  incluzând  circa  5  miliarde  venituri  proprii,  suplimentarea  veniturilor  proprii  ale
Consiliului  Judeţean.  Apropo de nişte  comentarii  anterioare,  cred că  din  primăvara  aceasta  estimatul
nostru la venituri proprii a crescut semnificativ faţă de ceea ce am crezut la începutul anului. 7 miliarde
de lei sunt destinaţi cheltuielilor de consum şi de capital şi vor fi folosiţi pentru a acoperi o parte din
datoriile pe care le avem pe drumuri judeţene. Alte 4 miliarde vin practic pentru drumul judeţean care
leagă Caransebeşul de Muntele Mic, veniţi cu destinaţie în acest sens direct de la Guvernul României şi 1
miliard pentru Spitalul Judeţean din Reşiţa pentru dotări, investiţii, nu întreţinere sau cheltuieli curente.
Dacă aici sunt observaţii vis-à-vis de această rectificarea pozitivă? Fericit pozitivă, aş spune!

Dacă nu sunt observaţii, supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?
Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

 Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 2  al ordinii de zi şi anume:
2.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean  nr.12/25.02.2010 privind

aprobarea bugetului de venituri  şi  cheltuieli,  pe anul 2010, a instituţiilor şi  serviciilor publice de sub
autoritatea Consiliului Judeţean sau finanţate de către acesta, cu modificările şi completările  ulterioare.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Dacă  aici  sunt  observaţii?  Nu  sunt,  aceasta  fiind  o
consecinţă a primei hotărâri.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.

*
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Se trece la discutarea punctului 3  al ordinii de zi şi anume:
3.Proiect de hotărâre privind rectificarea pe unităţi administrativ-teritoriale a cotei de 22% din

sumele  defalcate  din  taxa  pe  valoare  adăugată  pentru  echilibrarea  bugetelor  locale  pentru  susţinerea
programelor de dezvoltare locală şi a proiectelor de infrastructură care necesită cofinanţare locală, pe anul
2010.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde:  Este un proiect de hotărâre care dintr-o suplimentare a
acestei cote de 22% din cotele defalcate din impozitul pe venit, de 14 miliarde, da?

D-şoara invitat Gina Nuţa Pavel: De 1 miliard 450.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Pardon,  145  de  mii  de  lei,  adică  1  miliard  450  de

milioane lei vechi. Am hotărât să o împărţim la modul următor. Să dăm comunei Brebu Nou, 100 de
milioane  lei  vechi,  pentru  că  este  ultima  sumă  pe  care  trebuie  să  o  folosească  pentru  aş  completa
coparticiparea la un proiect  cu finanţare europeană  pentru apă  şi  canalizare. E util  la Brebu Nou, cu
aceasta îi scapă de datoria pe care o au la capitolul co-finanţare. Restul sumei am împărţit-o egal între
municipiile şi oraşele din Caraş-Severin, mă rog, 170 de milioane de lei pentru Reşiţa, Anina, Bocşa,
Caransebeş, Moldova Nouă, Oraviţa, Oţelu Roşu şi 160 de milioane pentru Băile Herculane, ţinând cont
că vin aceste sărbători de iarnă, să-şi acopere o parte din iluminatul acesta de sărbători. Am făcut acest
lucru într-un cuantum cvasi egal, pentru că acolo unde e vorba de o localitate mai mare, există şi resurse
din venituri proprii mai mari ca să suplimenteze până la necesarul pe care îl presupune o localitate mai
mare. Mă refer la Reşiţa sau la Caransebeş. Dacă aici aveţi observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate. 

*
Se trece la discutarea punctului 4  al ordinii de zi şi anume:
4.Proiect de  hotărâre privind defalcarea sumei de 745.800 lei  prevăzută  în bugetul propriu al

Consiliului  Judeţean Caraş-Severin la Cap.67-„Cultură,  recreere şi  religie”,  pe domenii  de intervenţie
(finanţare ), pe anul 2010.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Este o punere în regulă  a acestei finanţări  cu 500 de
milioane de lei pentru acel club sportiv, din care finanţăm activităţile sportive. Practic, este reglarea cu
ultimele cheltuieli pe care le-am făcut în acest capitol de calculaţie bugetară, în interiorul sumei. Dacă
aveţi observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
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Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 5  al ordinii de zi şi anume:
5.Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii perioadei de trageri din finanţarea rambursabilă

internă  contractată  conform Hotărârii  Consiliului  Judeţean nr.172/2005 privind aprobarea  contractării
unui  împrumut  în  cuantum  de  62.100.000  RON  pentru  finalizarea  unor  obiective  de  investiţii  ale
Consiliului Judeţean Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Prelungim posibilitatea tragerii din acest credit, accesării
acestui credit până pe 31 martie anul viitor. Banca a fost de acord în acest sens, ţinând cont de proiectele
europene pe care le derulăm şi de evoluţia lor, mă  refer în principal la celebrul drum Slatina Timiş  -
Văliug, care probabil că în final, după ultima sentinţă judecătorească pe care o aşteptăm, contractul va fi
semnat în cursul lunii decembrie. Aici legea este cea care ne-a împiedicat să începem lucrările, în sensul
că firmele concurente s-au dat în judecată una pe alta, aproape la nesfârşit, pentru că sfârşitul este această
ultimă  soluţie  pe  care  o  va da o instanţă  românească.  Aceasta  este  explicaţia  pentru care  prelungim
termenul de tragere din credit până pe 31 martie. Observaţii? Nu sunt. Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine
este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.
Ca observaţie de ordin general, nu suntem în pericol să pierdem finanţarea. Din punctul nostru de

vedere toate diligenţele au fost făcute. Termenul de realizare a acestui drum este decembrie 2012. Cu alte
cuvinte, avem timp suficient să realizăm acest drum important. Într-o discuţie cu Boc, ieri, urmează să
apară o ordonanţă de urgenţă care simplifică sistemul achiziţiilor publice, pentru că nu suntem singuri în
această  situaţie.  Practic  tot  ce  înseamnă  achiziţie  publică,  se  află  într-un proces  general  pe  teritoriul
României, preopinenţii, firmele  concurente dându-se în judecată una pe alta aproape în fiecare caz de
licitaţii de acest gen.

*
Se trece la discutarea punctului  6  al ordinii de zi şi anume:
6.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin nr.95/2010,

privind aprobarea organigramei şi statelor de funcţii ale aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean
Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Este una din activităţile proprii nouă, aceea de a upgrada
anumite posturi, atunci când reprezentanţi ai aparatului propriu şi ai instituţiilor subordonate întrunesc
condiţii de a primi o salarizare mai bună. Ştiţi foarte bine, repet de fiecare dată în şedinţele de consiliu,
marea parte a celor angajaţi la consiliu, au fost tineri şi foarte tineri şi pe măsură ce câştigă în vechime,
câştigă şi la salarizare, o salarizare oricum foarte proastă. Dacă aveţi observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.
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Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului  8 al ordinii de zi şi anume:
8.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-Severin nr.97/2010

privind aprobarea organigramei şi a statelor de funcţii ale Direcţiei de Administrare a Domeniului Public
şi Privat a Judeţului Caraş-Severin, cu modificările ulterioare. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Practic mutăm un post dintr-o parte a acestei direcţii în
altă parte, dintr-un serviciu în alt serviciu. Aceasta este întreaga filozofie a acestei hotărâri de consiliu
foarte importantă de altfel, aflată pe ordinea noastră de zi. Dacă sunt observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

 Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.

*
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: De la 9 şi până la 13, urmează hotărâri care presupun vot

secret,  ţinând cont  că  prin hotărârea Consiliului  Judeţean urmează  să  ratificăm concursul  câştigat  de
managerii acestor instituţii aflate în subordinea Consiliului Judeţean. 

Până la acest vot care se va consuma la sfârşitul reuniunii noastre, vă propun să discutăm cele
două hotărâri de consiliu judeţean, introduse suplimentar în procedură de urgenţă pe ordinea de zi  şi
anume: „Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de „Cetăţean de Onoare al judeţului Caraş-
Severin” domnului Ioan Schuster”, profesorului Ioan Schuster. Aşa cum am spus, este practic creatorul
şcolii naţionale de înot, pentru că după 1954 reuşeşte la Reşiţa să creeze o adevărată şcoală de înot, cea
care a dus şi la titlurile olimpice şi mondiale câştigate ulterior de reprezentanţii altor oraşe, din nefericire
şi  nu  cei  ai  Reşiţei.  Şcoala  reşiţeană  a  însemnat  zeci  de  titluri  de  campioni  naţionali,  vicecampioni
europeni, vicecampioni mondiali, o adevărată „pepinieră” de talente. Domnul Schuster fiind astăzi un om
venerabil,  dar  şi  în  etate,  care  cred  că  binemerită  acum,  în  acest  moment,  această  recunoaştere  a
comunităţii căreia i-a aparţinut, Reşiţa şi Caraş-Severin. Dacă aveţi observaţii?

Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Vreau doar atât să precizez, fără îndoială mulţi ani la
rând distinsul profesor Schuster a fost cel mai bun antrenor pe care l-a avut ţara, fără  nici un fel de
discuţii şi cu nume mari ale sportului reşiţean şi în cazul de faţă al înotului. Am avut chiar şi echipă de
polo la un moment dat, n-a antrenat-o domnia sa. Mă gândesc la Anca Andrei, mă gândesc la Luminiţa
Dobrescu, la Potoceanu şi am putea să  continuăm cu această  înşiruire. Deci au fost produsul muncii,
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desigur al talentului pe care l-au avut, dar al muncii acestui conorăşean de-al nostru. Cred că  este cu
certitudine foarte bine, nu ştiu cine s-a gândit, dumneavoastră sau altul, că v-aţi gândit la un asemenea
gest. Noi ne întâlnim de multe ori prin Luncă, se plimbă încă şi de-abia aştept să-l văd în această sală în
momentul în care i se conferă titlul. Vă mulţumesc.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă sunt alte observaţii? Nu sunt.
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în

unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.

*
Proiectul  de  hotărâre  privind  modificarea  Hotărârii  nr.96/2010  privind  aprobarea

organigramei  şi  a  statelor  de  funcţii  ale  Direcţiei  de  Evidenţă  a  Persoanelor  Judeţului  Caraş-
Severin, completată şi modificată.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Este vorba de upgradarea a două funcţii, care au obţinut
toate aprobările necesare pentru această atât de agitată direcţie, aflată în subordinea Consiliului Judeţean,
agitată la Reşiţa şi pe tot teritoriul judeţului Caraş-Severin, în proiecţiile ei subordonate localităţilor. Dacă
aveţi observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

 Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.VII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.
Pentru  că  domnul  secretar  Imbrescu,  domnul  profesor  Imbrescu  a  adus  aici  studenţi  ai

Universităţii „Eftimie Murgu”, înainte de a trece la votul acela pe care-l organizează domnul Ghiorghioni,
cu competenţă şi transparenţă în egală măsură şi pentru că tot suntem pe 30 noiembrie şi mâine este 1
decembrie, ca să nu se creadă că, Consiliul Judeţean reprezintă un şir întreg de hotărâri pe care le votează
doamna consilier şi domnii consilieri în cunoştinţă de cauză, dar cu foarte multă rapiditate, trebuie să vă
spun că aici la Consiliul Judeţean se mai discută şi alte lucruri. Pentru că sunteţi partea mediului academic
reşiţean, bine reprezentat de altfel  şi  aici  în sală,  de domnul profesor Zaberca, decan de ani de zile,
domnul  profesor  Imbrescu  şi  nu  ştiu  dacă  este  şi  doamna  Ana  Vasile,  altă  profesoară  celebră  a
Universităţii „Eftimie Murgu” din localitate, vreau să vă spun că astăzi pe 30 noiembrie ar fi trebuit să
încep această şedinţă, spunând că în 1835 pe 30 noiembrie s-a născut Mark Twain. Unul din cei mai mari
scriitori americani, care de mult spunea că „eternitatea a fost făcută pentru a învăţa limba germană”, de
aici dragostea lui Mark Twain pentru această limbă complicată. Mai mult decât atât, în 1874, tot pe 30
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noiembrie s-a născut Winston Churchill, poate cea mai mare personalitate a secolului trecut, care spune
foarte multe lucruri  de la  butade de tipul  „începem prin a ne modela locuinţele şi  sfârşim prin a fi
modelaţi de ele”, de propriile locuinţe, dar mai ales aceea extraordinară replică care marchează începutul
războiului rece, cum că  „de la Baltica şi până la Adriatica, de la Stettin şi până la Trieste, deasupra
Europei s-a lăsat o cortină de fier”. A fost replica învingătorului din al doilea război mondial, amara
replică,  care practic a consacrat  ocupaţia de către Rusia Sovietică  a Europei de Est  şi  a  unei  părţi  a
Europei Centrale.

Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Din păcate în spatele acelei cortine, ca să completez la
ceea ce aţi zis, erau capitale precum Praga, Bucureşti şi nimeni nu ştie ce se întâmpla după aceea cortină.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Şi Budapesta, Varşovia.
Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Nu am făcut-o cu intenţie.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Apropo de Budapesta sau de Bucureşti? În fine, nu asta

vroiam să spun. Vreau să spun ceva despre 1 decembrie 1918 foarte pe scurt, ca să nu vă obosesc. Deci 1
decembrie 1918 şi  domnul Zaberca ştie, că  s-a ocupat de subiectul acesta, nu reprezintă  doar Maniu,
Cicio Pop şi fruntaşii naţionali sau social-democraţi din Banat şi Ardeal, care s-au întâlnit la 1 decembrie.
Acest  1  decembrie  1918  din  nefericire  ascunde  una  din  marile  personalităţi  ale  politicii  româneşti,
ascunde o întreagă  atmosferă  legată  de ce a însemnat clasa politică  la 1918. În 1918, în martie, prim
ministru al României este Alexandru Marghiloman, conservator. El practic uneşte România cu Basarabia.
Sigur, marele beneficiar al unirii rămâne Ionel Brătianu, liberal. Puţină lume ştie însă că atunci, la aceea
vreme,  Partidul  Conservator  prin  Alexandru  Marghiloman  şi  Partidul  Naţional  Liberal  prin  Ionel
Brătianu,  au  stabilit  ca  liberalii  să  meargă  cu  Antanta,  cu  Franţa,  Marea  Britanie  şi  Rusia,  iar
Marghiloman şi Pepe Carp, conservatorii urmând să meargă cu Germania şi Austria, cu puterile centrale.
Dacă,  câştigau  antantiştii,  România  încerca  să  beneficieze  prin  relaţia  lui  Ionel  Brătianu  de  această
victorie. Dacă, câştigau puterile centrale, Marghiloman şi Pepe Carp erau reprezentanţii României care
încercau  să  obţină  avantajele  care  se  puteau  obţine  de  pe  urma  victoriei  puterilor  centrale.  Este  un
exemplu despre ce însemna clasa politică în România, odată. Ca o picanterie, pe care iarăşi puţină lume o
spune,  s-au  înţeles  extraordinar  în  politică,  chiar  dacă  Ionel  Brătianu  s-a  căsătorit  cu  nevasta  lui
Alexandru Marghiloman, Eliza Ştirbei, sora celebrului Barbu Ştirbei, celebru şi din alte motive. Sigur, nu
e clar dacă primul a mai suportat şi nu s-a bucurat de ce i s-a întâmplat, până la urmă! Ţine de epoca
uneia  dintre  cele  mai  mari  realizări  din  istoria  politică  a  României.  România  a  devenit  principalul
beneficiar după 1918 şi după Trianon. Vă mulţumesc că aţi suportat acest expozeu legat de 30 noiembrie
în perspectiva lui 1 decembrie şi îl las pe domnul Ghiorghioni să conducă „cu mână de fier”, ca şi cortina
de altfel, despre care vorbea Churchill, votul secret.

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Haideţi, domnul Avram.
Se trece la vot în ordinea strigării.

*
Se trece la discutarea punctelor 14 şi 15 ale ordinii de zi şi anume:
14.Informare cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-Severin la vizita

de lucru ce a avut loc la Vrsac, Republica Serbia, în data de 25.10.2010.
15. Întrebări. Interpelări.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă aveţi întrebări, interpelări?
Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Eu aş avea, domnule preşedinte. Eu nu cunosc personal,

dar am încercat să aflu de pe la spital, de la doctorii noştri, că ne-ar trebui şi nouă nişte dotări cu aparatură
la spital. E vorba de nişte aparate care nu sunt scumpe, de câteva zeci de mii de euro. Spitalul este făcut
lux acum, nu putem să spunem nimic, dar sunt necesare dotările respective. Domnul director ştie, că este
în sală.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Primeşti 1 miliard acum! Pentru dotări primeşti.
Domnul invitat Secăşan Dumitru: Aparatul la care se referă domnul senator, costă 20 de mii de

euro. Pentru gastroscop şi monoscop, avem în vedere proiectul care se va derula cu…
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Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Cu austriecii.
Domnul invitat Secăşan Dumitru: Nu, cu Vârşeţ.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Da, cu Vârşeţ.
Domnul invitat  Secăşan Dumitru: Este în faza de finanţare şi acolo este trecut  şi gastroscop şi

monoscop. 
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Bun. Deci este proiectul acela de 1 milion de euro cu

Vârşeţ, pe fonduri transfrontaliere. Dacă îl prevede acolo este foarte bine, să  se facă  altceva cu banii
aceştia.

Domnul  consilier  Cotarcea  Haralambie:  Se  duc  oamenii  pe  la  Cluj,  pe  la  Timişoara,  pe  la
Bucureşti ca să-şi facă analizele.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Propunerea mi se pare constructivă. 
Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: S-a pomenit în această ambianţă despre Ziua Naţională

a României. Anul trecut, aş dori să vă spun celor care domiciliaţi în Reşiţa, că au fost vreo câteva zeci de
persoane, doar, din populaţie. Au fost doar câteva zeci de persoane şi restul oficialii. Dacă vreţi vă spun
exact cât, că i-am şi numărat câţi, 48. Verificaţi câţi au fost! Lăsăm la o parte oficialităţile şi că au venit
partide,  eu îmi pun o întrebare. Şi  am pornit  de la ce? Primăria municipiului  Caransebeş  îmi trimite
invitaţie. Deci respectă calitatea de consilier pe care o am. Primăria Reşiţa de ce nu trimite? De ce nu ne
poate respecta? Desigur nu e problema directă a domnului primar, dar cred că sunt persoane care sunt
plătite să se ocupe de protocol şi de alte asemenea treburi. Consider că nu se poate aşa ceva! În calitate de
istoric, care am scris şi două cărţi despre aşa ceva, în urmă cu ani de zile eram invitat să ţin eu cuvântul de
rigoare, pe care nu doresc să-l mai ţin, pentru că la un moment dat ne plictisim unii de alţii şi e bine să ne
mai schimbăm, să ne primenim, dar totuşi nu se poate. Un minimum de respect pentru calitatea pe care o
avem! Chiar m-a amărât chestia asta. Toni, nu intervin eu, că o să intervii tu pe chestia care am discutat-o.
Cu alt context o să mai intervin. Mulţumesc.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Manifestările acestea de 1 decembrie se organizează de
către primării, ştii foarte bine. La Reşiţa este un pas înainte faţă de epoca Mircea Popa, că o ţinem la
11,00, nu la 9,00 dimineaţa. E cu adevărat un moment de emancipare a primăriei. 

Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Atunci era din cauza fanfarei.
Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Ţineam la ora 9,00 când nu eram decât  noi  în piaţa

publică şi acum se ţine la 11,00. E mai bine aşa. Alte intervenţii?
Domnul consilier  Novăcescu Toni: Dacă îmi permiteţi, domnule preşedinte? În pauză chiar am

discutat cu domnul profesor şi am lansat o idee. Mă refer la un monument istoric aflat în patrimoniul
naţional. Cu siguranţă există şi în alte zone ale judeţului, dar vreau să mă refer la tabla scrisă, datată şi
inscripţionată în limba maghiară, la intrarea în Defileul Dunării, tabla lui Franz Joseph. Din nefericire este
datată numai în limba maghiară şi au apărut discuţii, lumea nu ştie ce scrie pe ea. Practic ea e datată şi
inscripţionată  de  imperiul  austro-ungar,  în  momentul  în  care  au  finalizat  lucrările  de  regularizare  a
cursului Dunării, la intrarea în defileu. Lumea interpretează că s-a ştanţat pe stâncă. E de dimensiuni mari,
aproximativ undeva la 50 de metri pătraţi. Se află pe raza administrativă a Primăriei Coronini, care cu
siguranţă nu are posibilitate şi am purtat o discuţie cu domnul primar şi consilierii. Părerea mea, este mult
mai bine să dăm un sprijin în speranţa că anul viitor e un an mai bun financiar, să facem şi o traducere în
limba română. E nevoie totuşi să se deplaseze un arhitect să vadă la faţa locului poziţia, ca să nu apară o
discordanţă între mărimea tablei originale ştanţate şi sculptată pe stâncă şi cea care o facem.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Coronini  a  fost  mareşal  austriac.  A  fost  o  epocă  la
Universitatea „Eftimie Murgu”, cand era Leonardo da Vinci. Da Vinci şi Coronini, chiar nu se scriu cu
doi de i. 

Domnul  consilier  Novăcescu  Toni:  E  istoria  noastră  şi  părerea  mea  este  că  trebuie  să  ne
respectăm.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Al cui este monumentul acesta? Este monument istoric
sau ce e?
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Domnul consilier Novăcescu Toni: Este un monument istoric deosebit în zonă.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: E în patrimoniul Direcţiei Culturale?
Domnul consilier Novăcescu Toni: Cu siguranţă e! Drumul a fost deviat, nu s-a umblat deloc la

ea. Autorităţile ungare şi austriece au venit în zonă şi de fiecare dată când vin o vizitează.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bun. Şi care e propunerea?
Domnul consilier  Novăcescu Toni:  Să  facem o traducere în limba română  să  punem şi  noi o

placă. E datată şi scrisă numai în limba maghiară. Trec ai noştri şi habar n-au ce e acolo.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Să facem două, în română şi în engleză. 
Domnul consilier Novăcescu Toni: Cum spuneţi dumneavoastră!
Domnul consilier Cotarcea Haralambie: E mai bine aşa.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Având aprobarea distinsului consilier Cotarcea, este în

regulă. Haideţi să ne gândim să facem treaba asta. Corect.
Domnul consilier Novăcescu Toni: Vă mulţumesc.
Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Atunci să facem şi în germană.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: E suficient. Să discutăm şi cu Liubiţa să vedem ce idei

are şi ea pe tema asta. Să vedem ce finanţări găsim şi facem. 
Domnul consilier Novăcescu Toni: E nevoie de un arhitect acolo, pentru că dimensiunea tablei e

mare. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Am înţeles. Alte…
Domnul  consilier  Cojocariu  Ioan:  Domnule  preşedinte,  n-aş  fi  vrut  să  intervin,  dar  domnul

Zaberca într-un fel  mă  face să  lărgesc invitaţia,  nu doar cea scrisă  care se referea la două  momente
culturale, practic în manifestările dedicate Zilei României. Eu mi-am permis să  vă  invit  din punct de
vedere  al  Casei  de Cultură  sau din partea Casei  de  Cultură  la  aceste două  evenimente,  unul  de artă
plastică şi lansarea volumului şi al CD-ului distinsului poet Mircea Dinescu, venit la Caransebeş.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Înţeleg, dar când e Ziua României din astea?
Domnul consilier  Cojocariu Ioan: Ziua României este pe un alt desfăşurător mult mai mare, în

care  cuprinde  şi  cele  două  activităţi  culturale,  dar  pentru  că  n-am putut  să  am atâtea  exemplare  de
invitaţii, fac invitaţia în plen către toţi cei care în trecere sau…

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Pur şi simplu.
Domnul consilier Cojocariu Ioan: Expres, să vină la Caransebeş în cele două repere orare, astăzi

la ora 17,00 şi mâine la ora 16,00, pentru cele două evenimente culturale.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Vedeţi că aţi trecut 30 octombrie 2010.
Domnul consilier Cojocariu Ioan: Este făcută intenţionat pentru spirit de observaţie. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Mă îndoiesc!
Domnul  consilier  Cojocariu  Ioan:  Corectura  distruge  opera!  Am  vrut  să  spunem  că  noi,

municipiul Caransebeş, recunoaştem calitatea de capitală administrativă a Reşiţei şi ne-am declinat ora de
începere a festivităţilor… 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Cu o lună înainte. 
Domnul consilier  Cojocariu Ioan: Nu este cu o lună înainte pentru că, cu o lună înainte nu era

marţi 30 noiembrie. Deci nu putea să cadă tot în 30. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Nu scria.
Domnul consilier  Cojocariu Ioan: Fanfara ne face să eşalonăm aceste…, dar e bine, că putem

ajunge de la un punct la altul. Vă mulţumesc tuturor.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: În regulă. Hai să votăm.
Domnul consilier Cojocariu Ioan: Vreau să spun şi „Trăiască România”!
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Frumos. Asta se spune mâine în principal, dar important

este să simţi acest lucru, nu să o spui.
Domnul consilier Cojocariu Ioan: Începem de azi.
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Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Ştii  cum e?  Despre  patrie,  despre  dragoste  şi  despre
Dumnezeu nu vorbeşti decât arareori şi mai ales cu tine însuţi!

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Dragostea, închinăciunea şi poezia se fac în taină.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Da. Vorbeam de patrie, acum. 

*
Se trece la discutarea punctului  9 al ordinii de zi şi anume:
9.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  rezultatului  final  al  concursului  de  proiecte  de

management, a Proiectului de management câştigător şi a duratei pentru care se va încheia Contractul de
management la  Biblioteca  Judeţeană  ”Paul Iorgovici”. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Articolul 1 – Se aprobă cu 28 de voturi „pentru” şi nici
un vot împotrivă, rezultatul final al concursului de proiecte de  management la Biblioteca Judeţeană „Paul
Iorgovici” în urma căruia a fost declarat câştigător proiectul depus de domnişoara Clara Constantin, care a
obţinut nota finală 9,18. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului  10 al ordinii de zi şi anume:
10.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  rezultatului  final  al  concursului  de  proiecte  de

management, a Proiectului de management câştigător şi a duratei pentru care se va încheia Contractul de
management la Muzeul Banatului Montan. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Articolul 1 – Se aprobă rezultatul final al concursului de
proiecte de management la Muzeul Banatului Montan, în urma căruia a fost declarat câştigător proiectul
depus de domnul Dumitru Ţeicu, care a obţinut nota finală  10,00, cu 28 de voturi „pentru” şi  nici o
împotrivire. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.
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Sunt 7 sau nu sunt 7 articole? Nu sunt 7 articole! Bine. Aţi aprobat un articol în plus, cel care
conţine  felicitările  consilierilor  judeţeni  pentru  aceste  realizări.  O  minunată  realizare  tipografică  a
Consiliului Judeţean!

*
Se trece la discutarea punctului  11 al ordinii de zi şi anume:
11.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  rezultatului  final  al  concursului  de  proiecte  de

management, a Proiectului de management câştigător şi a duratei pentru care se va încheia Contractul de
management la Muzeul Judeţean de Etnografie şi al Regimentului de Graniţă Caransebeş.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Articolul 1 - Se aprobă rezultatul final al concursului de
proiecte de management la Muzeul Judeţean de Etnografie şi al Regimentului de Graniţă Caransebeş, în
urma căruia a fost declarat câştigător proiectul depus de domnul Adrian Ardeţ, care a obţinut nota finală
10,00, cu 28 de voturi „pentru” şi nici o împotrivire. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului  12 al ordinii de zi şi anume:
12.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  rezultatului  final  al  concursului  de  proiecte  de

management, a Proiectului de management câştigător şi a duratei pentru care se va încheia Contractul de
management la Centrul Judeţean pentru Conservarea  şi Promovarea Culturii Tradiţionale Caraş-Severin. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Articolul 1 - Se aprobă rezultatul final al concursului de
proiecte  de  management  la  Centrul  Judeţean pentru Conservarea şi  Promovarea  Culturii  Tradiţionale
Caraş-Severin, în urma căruia a fost declarat câştigător proiectul depus de domnul Gheorghe Ţunea, care
a obţinut nota finală 9,50, cu 28 de voturi „pentru” şi nici o împotrivire. Cine este „pentru”? Abţineri?
Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.

*
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Se trece la discutarea punctului  13 al ordinii de zi şi anume:
13.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  rezultatului  final  al  concursului  de  proiecte  de

management, a Proiectului de management câştigător şi a duratei pentru care se va încheia Contractul de
management la Şcoala Populară de Arte şi Meserii Ion Românu. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Articolul 1- Se aprobă rezultatul final al concursului de
proiecte de management la Şcoala Populară  de Arte şi  Meserii „Ion Românu”, în urma căruia a fost
declarat câştigător proiectul depus de doamna Mariana Dănescu, care a obţinut nota finală 9,82, cu 28 de
voturi „pentru” şi nici o împotrivire. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.
Doamnă consilier, domnilor consilieri, vreau să-i urez domnului consilier Dan Avram, „La mulţi

ani” pentru că mâine împlineşte o frumoasă vârstă susţinută de o îndelungată activitate revoluţionară, pe 1
decembrie. Sunt convins că noi toţi îi spunem „La mulţi ani” prin această voce a mea. 

Vă mulţumesc că aţi participat la şedinţa din noiembrie. Şedinţa din decembrie probabil că o vom
organiza pe 16 decembrie, estimativ. S-ar putea să mai apară şi alte rectificări de buget pozitive şi mai
vedem ce putem face în acest sens. Sigur, sunt convins că ne vom alătura mâine compatrioţilor noştri care
sărbătoresc „Ziua Unirii celei Mari”. „La mulţi ani români” şi vorba anterioară,  dar de demult rostită
„Trăiască România”! (Aplauze)

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie.

          P R E Ş E D I N T E,                                       SECRETARUL JUDEŢULUI,

          Sorin Frunzăverde                                                                                 Ion Imbrescu

Red/Dact/FP/ 1 ex.
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